
ACTA DA SESIÓN EXTRAORDINARIA DA XUNTA DA ESCOLA TÉCNICA 
SUPERIOR DE ENXEÑEIROS DE CAMIÑOS, CANAIS E PORTOS DA 
UNIVERSIDADE DA CORUÑA, CELEBRADA O XOVES, DÍA 19 DE 

FEBREIRO DE 2015 
 
De acordo co establecido na orde do día, a Xunta da Escola Técnica Superior de 
Enxeñeiros de Camiños, Canais e Portos da Universidade da Coruña constitúese en sesión 
extraordinaria ás 12:50 horas do xoves 19 de febreiro de 2015, coa seguinte orde do día: 
 

1. PDA da Escola no curso 2015-2016 
 
ASISTEN OS SEÑORES: 
PROFESORES VINCULACIÓN PERMANENTE 
Acinas García Juan Román 
Álvarez García Julia 
Anta Álvarez José 
Baldomir García, Aitor 
Barrientos Rodríguez Víctor 
Cagiao Villar Juan 
Carro López, Diego 
Casteleiro Maldonado Manuel 
Cea Gómez Luis 
Colominas Ezponda Ignasi 
Delgado Martín Jordi 
Díaz García Jacobo Manuel 
Domínguez Perez, Xabier Eduardo 
Eiras López, Javier 
Fé Marques Jaime 
Fontán Pérez Arturo Norberto 
Fuentes García Luis 
Galán Díaz Juan josé 
Gómez Díaz Héctor 
González Fonteboa Belén 
Hernández Ibáñez Luis Antonio 
Hernández Ibáñez Santiago 
Herrador Barrios, Manuel Francisco 
Jácome Burgos Alfredo 
Juncosa Rivera Ricardo 

Jurado Albarracín-Martinón José Ángel 
Martínez Abella Fernando 
Martínez Lage Isabel 
Martul Álvarez De Neyra Ramón 
Medina Rodríguez Luis Esteban 
Montenegro Perez Luis 
Nárdiz Ortiz Carlos 
Navarrina Martínez Fermín Luis 
Nieto Mouronte Félix 
Nogueira Garea Xesús Antón 
Novales Ordax Margarita 
Orro Arcay Alfonso 
Padilla Benítez Francisco 
Paris López, Jose 
Pena Mosquera Luis 
Peña Gonzalez Enrique 
Pérez Pérez Ignacio 
Perezzán Pardo Juan Carlos 
Puertas Agudo Jerónimo 
Rdrez.-Vellando Fdez.-Carvajal Pablo 
Rodríguez Bugarín Miguel Domingo 
Romera Rodríguez Luis Esteban 
Samper Calvete Francisco Javier 
Suárez López Joaquín 
Taboada Vázquez, Raquel 
Toledano Prados Mar 
Varela García  Francisco Alberto 
Vasallo Rapela  Alejandro Manuel 
Vázquez Herrero Cristina Mercedes 
RESTANTES CATEGORÍAS PDI 
Antón Casado  Arturo 
González Taboada  Iris 

Martínez Bustelo  Carlos 
Martínez Díaz  Margarita 
Mosqueira martínez  Gonzalo 
Rodríguez Pasandín  Ana María  
Soage Quintáns Manuel Andrés 



ESTUDANTES 
 Aguín Sartages Sara 

Brandón Basdediós Óscar 
Carballido Souto David 
Chao Valle Laura 
Cid Freire Xosé Luis 
Dacosta Tapia Jorge 
Espasandín Lacalle Raúl 
Franco Figueira Alberto 
Gómez Soriano Iria 
Llorente Cuesta Víctor 
López Fariña Raquel 
López Peñamaría Javier 
Losada Garaboa Eva 
Martín Losada Marta 
Martínez Díaz Abel 
Montero Lamas Yaiza María 
Orosa Iglesias Pablo 
Otero Dans Xacobe 
Pazos Leira Pablo 
Piñeiro Lema Alejandro 
Piñón Rodríguez Alejandro 
Pire Pardo Luis María 
Rei Leis Martín 
Rojo López Gemma 
Sañudo Costoya Esteban 
Tasende Vilariño Manuel 
Traseira Piñeiro Laura 
Varela Barreiro Elvira 
Varela Vidal Sabela 
Vicente Pardal Brais 
PERSOAL DE ADMINISTRACIÓN E SERVIZOS 
Calvo Fariña Juan Bautista 
Cartamil Obelleiro Carmen 

Caruncho Cea Ana María 
Cruz Viqueira María Pilar 
Recarey Buño María José 
Rodríguez Fernández Alejandra 
Roel Vilas María Pilar 
Romero Rozas Rubén 
Valcarcel Cortiñas María Carmen 
Vázquez González Julia 

 
EXCUSAN 
Samper Calvete Francisco Javier 
Vázquez Herrero Cristina Mercedes 
Roel Vilas María Pilar 

Preside a sesión o Sr. Ignasi Colominas, Director da Escola. Actúa como secretario o Sr. 
Diego Carro. 
 
1. PDA da Escola no curso 2015-2016 
 
Comeza o Director agradecendo a asistencia dos membros da Xunta de Escola a esta 
sesión que se compón dun único punto. Detalla que previamente se enviara a proposta de 
PDA elaborada e acompañada dos criterios de elaboración.  
 
Procede a detallar a proposta, comeza con ETOP, esta titulación está extinguida e non 
hai, por tanto, asignación docente. No caso de ECCP xa non se imparte docencia dado 
que o curso anterior foi o último con docencia presencial. Sen embargo, si que hai 
asignación docente para o PFC, e esa asignación redúcese gradualmente segundo van 
pasando os anos de extinción.  
 
Respecto ás titulacións de grao, no GEOP, para o primeiro curso proponse que haxa os 
mesmos grupos de teoría e prácticas que no TECIC, é dicir, so 4 grupos de prácticas. No 
resto, a asignación permanece igual. Houbo unha pequena modificación respecto á 
primeira das propostas, hai unha materia de ampliación de física no segundo cuadrimestre 
con 6 grupos e solicitouse desde a área que na materia de física do primeiro cuadrimestre  
houbera os mesmos grupos. Cambiouse a asignación neste sentido. O resto da proposta é 
a mesma que en cursos anteriores. 
 
No que respecta ó grao en TECIC, o único cambio é en Física Aplicada 1, onde se 
solicitou incluír 6 grupos de laboratorio. Non hai máis cambios, nin de número de grupos 
nin de número de materias optativas que se imparten. 
 
No que respecta ó Máster de Enxeñaría de Auga, cambia o Coordinador, ata este 
momento era o Profesor Pablo Rodríguez-Vellando, o cal vai ser substituído pola 



profesora Ana Vázquez. No que toca á organización académica non houbo ningún 
cambio. 
 
Tratando a continuación o MECCP, do cal xa se implanta este ano vindeiro o segundo 
curso da titulación. Respecto á implantación das optativas, realizouse unha ronda nos 
grupos da Escola para establecer cales optativas se decidía implantar. Finalmente, en total 
proponse a implantación de 24 optativas máis a Estancia en Prácticas e o Proxecto 
técnico. A oferta é máis intensa no segundo cuadrimestre coincidindo coa maior 
necesidade de escoller optativas. En todas estas materias inclúense un grupo de teoría e 
outro de prácticas. 
 
Intervén o estudante Luis Pire, indicando que no máster de ECCP, so hai para escoller no 
primeiro cuadrimestre unha optativa da área de estruturas. Indica que se podería pasar 
algunha de cuadrimestre, como por exemplo Deseño Asistido e Visualización. Indica 
ademais que semella que do resto de ramas hai opcións para escoller suficientes. 
 
Resposta o Director indicando que esta cuestión debe ser tida en consideración e propón 
que para dar solución, o xefe de estudos inicie unha conversa coas áreas implicadas.  
 
Apróbase o documento presentado. 
 
 

A sesión da Xunta de Escola finaliza ás 13:10 horas do xoves 19 de febreiro de 2015. 
 
 
Vº.Bº.                                                                             
Ignasi Colominas Ezponda                                    Diego Carro López  
Director                       Secretario Académico  
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